
6. jednání školské rady  
zřízené při Základní škole v Koryčanech  

 

Program:  

1. Schválení programu 

2. Projednání a schválení výroční zprávy školy za školní rok 2015-16 

3. Úpravy ŠVP pro žáky se speciálně vzdělávacími potřebami  

4. Informace ředitele školy  - vize na další léta 

5. Závěr  

 

Přítomni členové školské rady:  

Bc. Radek Pištělák 

Mgr. Jana Marková 

Mgr. Petra Kovářová 

Mgr. Jiří Tyl  

 

Omluveni: 

Ing. Marie Horáčková, Ph.D. 

Jana Buňková  

 

Přizvaní: 

Mgr. Jansa Vlastimil – ředitel ZŠ Koryčany 

 

 

 1. Schválení programu   

Předseda školské rady seznámil přítomné s programem jednání školské rady, které bylo 

doplněno a schváleno. 

 

2. Projednání výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2015-16 

Výroční zpráva byla jednotlivým členům školské rady zaslána v elektronické podobě.  

 

Všichni členové rady se seznámili s jednotlivými body hodnocení 

a) základní údaje o škole 

b) vzdělávací program školy  

c) rámcový popis personálního zabezpečení školy 

d) výsledky výchovy a vzdělávání  

e) další údaje o škole 

f) údaje o výsledcích inspekcí  

g) základní informace o hospodaření školy za rok 2015 

h) údaje o spolupráci s dalšími organizacemi  

i) vlastní hodnocení školy – autoevaluační aktivity školy 

j) závěr a hodnocení  

 

a výroční zpráva školy byla schválena bez připomínek.  

 

 

 

 



3. Úpravy ŠVP pro žáky se speciálně vzdělávacími potřebami  

Členové školské rady byli informování o problémech spojených s úpravou školského zákona 

ve spojení se vzděláváním žáků se speciálními vzdělávacími potřebami. Zejména 

s komunikací se školským poradenským zařízením.  

 

 4. Informace ředitele školy  - vize na další léta 

Ředitel základní školy Mgr. Vlastimil Jansa informoval přítomné členy školské rady o 

představě další činnosti základní školy. O zapojení do projektů, které by měly škole přinést 

další prostory pro výuku i mimoškolní činnost. O možnosti rozvoje a zkvalitnění výuky žáků 

v jednotlivých všeobecně vzdělávacích předmětech současně se zaměřením na manuální 

zručnost žáků v praktických dílnách.  

 

5. Závěr  

Předseda školské rady poděkoval všem účastníkům za účast na jednání a aktivní zapojení  

při projednávání jednotlivých bodů programu. 

     

 

 

 

 

Bc. Radek Pištělák  

 

V Koryčanech dne 24. listopadu 2016 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


